
	 					Boligø	14	forslag:	Fjernelse	af	træ		
	
På	vegne	af	Ø14,	vil	jeg	gerne	have	træet	til	højre	for	vores	udkørsel	op	på	
repræsentantskabsmødet. 
 
Som det kan ses ud fra de 2 nedenstående billeder udgør det en sikkerhedsmæssig risiko,   
da det ofte skjuler en bil og vi dermed ikke har et ordentligt udsyn når vi skal  
køre ud / krydse vejen.  Derfor ønsker vi at få fjernet det 
	
	
	

	



	

	


